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RM.0002.12.2025 

Protokół nr XII/2025 

z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 5 marca 2025 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22, 95-030 Rzgów 

 

Ad.1.  

Obrady XII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:05 Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza 

Kamińskiego, Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Skarbnika Miasta Annę Czarnocką,  

Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie, Kierowników Referatów z Urzędu Miejskiego  

i jednostek organizacyjnych gminy Rzgów, sołtysów oraz poinformował, że obrady XII sesji 

są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w 

Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Leopold Ciesielski.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 12 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Nieobecni: radny Wiesław Gąsiorek, radny Łukasz Wiktorowicz (dotarli później) oraz 

radny Paweł Redzynia. Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił 

na sekretarza obrad kandydaturę radnego Kordiana Skalskiego.  

W głosowaniu: 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Kordiana Skalskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Mariusz 

Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-

Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski  

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Kordian Skalski  

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Paweł Redzynia, Łukasz Wiktorowicz 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie XII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Prezentacja przedsięwzięć inwestycyjnych przedsiębiorstwa działającego na terenie 

Gminy Rzgów.   

6. Przyjęcie protokołu z X i XI Sesji Rady Miejskiej.  

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  
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8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

9. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz  

z radnymi. 

10. Przedstawienie sprawozdania za 2024 r. z realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 

Domowej w Gminie Rzgów na lata 2024 - 2030. (DRUK 1) 

11. Przedstawienie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2024. (DRUK 2) 

12. Przedstawienie sprawozdań z działalności za rok 2024: 

a) Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rzgowie (DRUK 3) 

b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Rzgowie (DRUK 4) 

c) Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów Rady Miejskiej (DRUK 5) 

d) Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Rzgowie (DRUK 6) 

13. Przedstawienie planów pracy na rok 2025: 

a) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Rzgowie (DRUK 7) 

b) Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów Rady Miejskiej (DRUK 8) 

c) Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Rzgowie (DRUK 9) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rzgowie na rok 2025. (DRUK 10) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IX/69/2024 z dnia 18 

grudnia 2024 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. (DRUK 11) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2025-2034. (DRUK 12) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2025. 

(DRUK 13) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Gospodarzu. (DRUK 

14) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XI/89/2025 z dnia 29 stycznia 

2025 roku w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Rzgów 

oraz określenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane 

przez uczelnie i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i formy, na które 

dofinansowanie będzie przeznaczone w 2025 r. (DRUK 18) 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej pomocy 

w likwidacji nadal trwającego systemu komunistycznego zarządzanego przez 

nielegalnie działające organizacje partyjne i sędziowskie. (DRUK 15) 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Rzgowie. (DRUK 16) 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania, ustalenia przedmiotu działania 

i składu doraźnej Komisji Planowania Przestrzennego Rady Miejskiej w Rzgowie. 

(DRUK 17) 

23. Komunikaty, sprawy różne.  

24. Zamknięcie XII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego zasady 

udzielania dotacji celowych na dofinansowanie wymiany pieców węglowych na ekologiczne 

źródła ogrzewania, tryb postępowania w sprawie ich udzielania i sposób ich rozliczania. 
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(DRUK 19) Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zaproponował taki projekt uchwały po 

wynikach kontroli dronowych jakie otrzymał z Urzędu, z których wynika duży problem z 

jakością powietrza. 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński powiedział, że jest to dobra inicjatywa, ale taki projekt 

uchwały powinien zostać omówiony na posiedzeniach Komisji Rady przed wprowadzeniem go 

na sesję. Ponadto w niedługim czasie ma powrócić program „Czyste Powietrze”, z którego 

mieszkańcy mogą skorzystać.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski wyjaśnił, że przedstawiony przez niego projekt 

uchwały przewiduje możliwość łączenia programu gminnego z innymi programami, m.in. z 

czystym powietrzem. Brak odjęcia próby podjęcia tej uchwały opóźnia cały proces wymiany 

ogrzewania.  

Burmistrz powiedział, że takie wprowadzanie projektu uchwały bezpośrednio na sesji jest 

pokazaniem, że Komisje są zbędne.  

Radny Zbigniew Waprzko powiedział, że inicjatywa jest dobra, ale projekt uchwały można 

były rozesłać kilka dni wcześniej aby radni mogli się z nim zapoznać.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek 

Wiceprzewodniczącego rady Kordiana Skalskiego o wprowadzenie DRUKU 19 do porządku 

obrad. 

W głosowaniu – 8 „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów przyjęła wniosek Wiceprzewodniczącego rady Kordiana 

Skalskiego i wprowadziła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego 

zasady udzielania dotacji celowych na dofinansowanie wymiany pieców węglowych na 

ekologiczne źródła ogrzewania, tryb postępowania w sprawie ich udzielania i sposób ich 

rozliczania do porządku obrad sesji.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (8 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Kordian 

Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz  

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (6 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Radna Wioletta Bednarska zgłosiła wniosek formalny dotyczący zmiany kolejności punktów 

porządku obrad, tj. przesunięcia punktu 21 porządku obrad jako punktu 15.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek radnej Wioletty 

Bednarskiej o zmianę kolejności punktów porządku obrad. 

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów przyjęła wniosek Wiceprzewodniczącego rady Kordiana 

Skalskiego i wprowadziła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego 

zasady udzielania dotacji celowych na dofinansowanie wymiany pieców węglowych na 

ekologiczne źródła ogrzewania, tryb postępowania w sprawie ich udzielania i sposób ich 

rozliczania do porządku obrad sesji.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 
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Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie XII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Prezentacja przedsięwzięć inwestycyjnych przedsiębiorstwa działającego na terenie 

Gminy Rzgów.   

6. Przyjęcie protokołu z X i XI Sesji Rady Miejskiej.  

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

9. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz  

z radnymi. 

10. Przedstawienie sprawozdania za 2024 r. z realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 

Domowej w Gminie Rzgów na lata 2024 - 2030. (DRUK 1) 

11. Przedstawienie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2024. (DRUK 2) 

12. Przedstawienie sprawozdań z działalności za rok 2024: 

a) Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rzgowie (DRUK 3) 

b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Rzgowie (DRUK 4) 

c) Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów Rady Miejskiej (DRUK 5) 

d) Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Rzgowie (DRUK 6) 

13. Przedstawienie planów pracy na rok 2025: 

a) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Rzgowie (DRUK 7) 

b) Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów Rady Miejskiej (DRUK 8) 

c) Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Rzgowie (DRUK 9) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rzgowie na rok 2025. (DRUK 10) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Rzgowie. (DRUK 16) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IX/69/2024 z dnia 18 

grudnia 2024 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. (DRUK 11) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2025-2034. (DRUK 12) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2025. 

(DRUK 13) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Gospodarzu. (DRUK 

14) 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XI/89/2025 z dnia 29 stycznia 

2025 roku w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Rzgów 

oraz określenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane 
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przez uczelnie i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i formy, na które 

dofinansowanie będzie przeznaczone w 2025 r. (DRUK 18) 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej pomocy 

w likwidacji nadal trwającego systemu komunistycznego zarządzanego przez 

nielegalnie działające organizacje partyjne i sędziowskie. (DRUK 15) 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania, ustalenia przedmiotu działania 

i składu doraźnej Komisji Planowania Przestrzennego Rady Miejskiej w Rzgowie. 

(DRUK 17) 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego zasady 

udzielania dotacji celowych na dofinansowanie wymiany pieców węglowych na 

ekologiczne źródła ogrzewania, tryb postępowania w sprawie ich udzielania i sposób ich 

rozliczania. (DRUK 19) 

24. Komunikaty, sprawy różne.  

25. Zamknięcie XII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

  

Ad.5. 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poinformował, że podczas XII sesji zaprezentuje 

się firma Gealan Polska, którą reprezentował Pan Grzegorz Bień Członek Zarządu Gealan 

Polska.   

 

Ad.6. 

Projekty protokołów z X i XI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie zostały przyjęte bez uwag.  

 

Ad.7. 

Informacje o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił Komendant Komisariatu Policji 

w Rzgowie podinsp. Sławomir Sokołowski. Informacja stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powiedział, że rozpoczęła się budowa ronda na 

drodze A1, kontrahenci, którzy przyjeżdżają do pobliskich firm zgłaszają, że budowa jest 

niedostatecznie doświetlona podczas pory wieczornej.  

 

Ad.8.  

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz 

Kamiński. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.9. 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poinformował, co działo się w Radzie Miejskiej 

w okresie międzysesyjnym.  

 

Ad.10. 

Sprawozdanie za 2024 r. z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Rzgów na lata 2024 – 

2030 przedstawiła Kierownik MOPS w Rzgowie Aneta Łopyta. Sprawozdanie stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński zapytał o liczbę interwencji i o liczbę niebieskich 

kart. Według Przewodniczącego 22 karty to bardzo dużo.  

Kierownik MOPS Aneta Łopyta wyjaśniła, że tendencja jest wzrostowa. Ponadto policjanci 

przy każdej interwencji domowej mają obowiązek założyć niebiską kartę.  

Radna Wioletta Bednarska zapytała ile na terenie gminy jest mieszkań socjalnych i czy 

wszystkie są zajęte.  

Kierownik MOPS Aneta Łopyta powiedziała, że mieszkania interwencyjne są w Bronisinie 

Dworskim, natomiast mieszkaniami socjalnymi zarządza Urząd Miejski w Rzgowie. Pani 
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Kierownik zwróciła uwagę na zmianę przepisów, zgodnie z którymi to sprawca przemocy jest 

odseparowywany od osób doznających przemocy.  

 

Ad.11. 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 

rok 2024 przedstawiła inspektor ds. oświaty Kamila Ceranka. 

 

Ad.12. 

Sprawozdania z działalności Komisji Rady: 

a) Przewodnicząca komisji Wioletta Bednarska przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rzgowie za rok 2024. Sprawozdanie stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.   

 

b) Przewodnicząca komisji Anna Tumińska-Kubasa przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Rzgowie za rok 2024. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

c) Przewodnicząca komisji Justyna Łuczyńska przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów Rady Miejskiej za rok 2024. Sprawozdanie stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.   

 

d) Przewodnicząca komisji Kamila Kuźnicka przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Rzgowie za rok 2024. Sprawozdanie stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.   

 

Ad.13.  

Plany pracy Komisji: 

a) Przewodnicząca komisji Anna Tumińska-Kubasa przedstawiła plan pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Rzgowie na rok 2025. Plan pracy stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

b) Przewodnicząca komisji Justyna Łuczyńska przedstawiła plan pracy Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów Rady Miejskiej na rok 2025. Plan pracy stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

c) Przewodnicząca komisji Kamila Kuźnicka przedstawiła plan pracy Komisji Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej w Rzgowie na rok 2025. Plan pracy stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński powiedział, że w planie pracy Komisji jest punkt 

dotyczący Dni Rzgowa. Burmistrz przypomniał, że większość radnych podczas sesji w dn.  

18 grudnia 2024 r. zdecydowała, że usunie z budżetu gminy na rok 2025 zadanie dotyczące 

organizacji Dni Rzgowa nie przyznając środków na ten cel.  

Radna Kamila Kuźnicka wyjaśniła, że zorganizowała posiedzenie Komisji Spraw Społecznych 

w temacie organizacji Dni Rzgowa, na które została zaproszona Pani Dyrektor GOK w celu 

przedstawienia szczegółowego harmonogramu imprezy. Niestety na posiedzeniu Komisji nie 

zostały przestawione żadne informacje dotyczące organizacji Dni Rzgowa. Radna Kamila 

Kuźnicka poprosiła Burmistrza, aby nie mówił iż Rada Miejska zdecydowała, że nie będzie Dni 

Rzgowa, ponieważ to dobrą wolą Pana Burmistrza należałoby podjąć decyzję, że środki 

zabezpieczone na Dni Rzgowa zostałyby uwolnione na ten cel.  

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński powiedział, że radni zdjęli środki na Dni Rzgowa i nie 

ma tych środków, ponieważ środki zostały przesunięte na wykupy gruntów. 
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Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski powiedział, że Komisja Spraw Społecznych została 

zwołana, ale informacji, które chciała uzyskać nie uzyskała. Pani Dyrektor powiedziała, że 

poczyniła pewne działania względem organizacji Dni Rzgowa, nie mając nawet projektu 

budżetu, dlatego radny Skalski nie widzi powodu, aby rada nie mogła poznać zaawansowania 

tych przygotowań czy założeń imprezy.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński przypomniał, że kiedyś zawsze Komisja Spraw 

Społecznych miała przedstawiany harmonogram imprezy Dni Rzgowa i wyrażała swoją opinię.   

To obecna Dyrektor GOK zmieniła ten zwyczaj i sama organizuje Dni Rzgowa. Intencją Rady 

nie było to, aby Dni Rzgowa się nie odbyły, tylko intencją było to żeby była konsultacja 

społeczna. W trakcie realizacji budżetu radni nie mogą zainicjować zmian w budżecie, to leży 

po stronie Burmistrza. Jeżeli Burmistrz wyjdzie z taką inicjatywą to Dni Rzgowa się odbędą.  

Dyrektor GOK Joanna Papuga-Rakowska powiedziała, że to Rada zabrała środki, które były 

zaplanowane w budżecie GOK, a nie Burmistrz. Pani Dyrektor od września 2024 r. czyniła 

rozeznania względem artystów i techniki i na tej podstawie został złożony projekt budżetu GOK 

na rok 2025. W momencie, gdy środki zostały zabrane to rezerwacje artystów zostały odwołane 

i w tym momencie jest za późno na organizację Dni Rzgowa w roku 2025.    

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński wyjaśnił, że żadne środki nie zostały zabrane, 

ponieważ nie można zabrać czegoś, czego nie ma. Środki były przedstawione w projekcie 

budżetu i Rada tego nie uchwaliła.  

Radna Kamila Kuźnicka powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych przedstawiła swoje 

oczekiwania i prosi o przygotowanie stosownych odpowiedzi w kwestii Dni Rzgowa.   

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński powiedział, że absolutnie czytelne jest to, kto zaburzył 

przygotowania do Dni Rzgowa, ponieważ w budżecie na rok 2025 nie ma pozycji dotyczącej 

udzielenia dotacji na Dni Rzgowa. Burmistrz dodał, że w dn. 18.12.2024 r. dowiedział się że 

zostały zabrane środki na dwa projekty drogowe, pomimo, że toczyły się postępowania 

przetargowe. Burmistrz dodał, że nie wie jak w przyszłości działać z takim organem 

stanowiącym, który jest nieprzewidywalny.  

 

Ad.14.  

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XII/98/2025 w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rzgowie na rok 2025. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, 

Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.15. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

Radna Wioletta Bednarska podziękowała wszystkim radnym, którzy wzięli udział w kontroli 

oraz dyrekcji GOK w Rzgowie. Komisja Rewizyjna sporządziła protokół, w którym wykazała 

pewne nieprawidłowości i zalecenia w zakresie objętym kontrolą. Komisja nie stawia zarzutów 

a jedynie wypracowuje opinie i wnioski oraz rekomenduje przeprowadzenie audytu przez 

odpowiednie instytucje.    



       

8 

 

Radny Zbigniew Waprzko zacytował jeden z zapisów protokołu dotyczący przydzielonych 

zgodnie z wnioskiem Komisji Spraw Społecznych podwyżek w GOK. Radny uważa, że 

Komisja Rewizyjna nie może formułować wniosków o treści „w opinii Komisji Rewizyjnej 

nastąpiło naruszenie przepisów prawa (…)”. Komisja nie może oceniać czy doszło do złamania 

prawa w dawaniu podwyżek, Komisja może skontrolować system płac.    

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że Komisja podjęła się trudnego zadania. Komisja 

powinna porównać stan faktyczny ze stanem pożądanym, tzn. ze stanem opisanym przez prawo. 

Efektem działania Komisji są ogólne zalecenia, z których ciężko wyciągnąć jakiekolwiek 

wnioski. Burmistrz uważa, że przy tak ogólnych opisach będzie bardzo trudno zrealizować 

zalecenia.  

Radna Justyna Łuczyńska przypomniała, że co ma zawierać protokół z kontroli, co wynika ze 

Statutu Gminy Rzgów. Nigdzie nie jest wskazane, że Komisja ma powoływać się na akty 

prawne i przepisy szczególne. Radna powiedziała, że trwa dyskusja nad protokołem, są 

przedstawiane różne argumenty, ale nikt nie odnosi się merytorycznie do żadnych błędów, które 

są wskazane w załącznikach do protokołu z kontroli.     

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński podziękował członkom Komisji Rewizyjnej za 

poświęcony czas podczas przeprowadzenia kontroli.  

Radna Justyna Mikinka-Dusińska powiedziała, że jeżeli chodzi o podwyżki w GOK, to nie 

chodzi, że nie zostały przyznane jednakowo, chodzi o to, że nie zostały przyznane zgodnie z 

wnioskiem Komisji Spraw Społecznych, która zajmowała się tym tematem. Komisja 

Rewizyjna nie szukała sensacji w przeprowadzanej kontroli, a odniosła się do faktów, które 

potwierdzone są załącznikami do protokołu.  

Dyrektor GOK Joanna Papuga-Rakowska powiedziała, że dokument jakim jest protokół z 

kontroli pokazuje, że Komisja nie ma wiedzy na temat zasad funkcjonowania ośrodków kultury 

i nie odzwierciedla rzeczywistości. Dyrektor GOK zacytowała Przewodniczącą Komisji Spraw 

Społecznych podczas posiedzenia, która mówiła o przydzieleniu podwyżek. 

Radna Justyna Łuczyńska powiedziała, że kontrola została zlecona przez Radę Miejską i celem 

tej kontroli było dostarczenie Radzie informacji niezbędnych do oceny działalności podmiotu 

kontrolowanego i takie informacje zostały zawarte w protokole z kontroli. 

Radna Kamila Kuźnicka powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie wydała 

opinię w sprawie możliwości przyznania dotacji dla GOK, do której Pani Dyrektor nie 

ustosunkowała się.  

Dyrektor GOK Joanna Papuga-Rakowska zapytała kto w takim razie nie zastosował się do 

opinii Komisji Spraw Społecznych.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XII/99/2025 w sprawie zatwierdzenia stanowiska 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Marcin Piech, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-

Kubasa, Łukasz Wiktorowicz  

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Mariusz Nadrowski, Paweł Redzynia 
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Ad.16. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XII/100/2025 w sprawie zmiany uchwały Nr 

IX/69/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.17. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 6 „za”, 8 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o nieprzyjęciu Uchwały Nr XII/   /2025 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2025-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (6 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski  

„PRZECIW” (8 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Kordian 

Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.18. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że w poprzednim głosowaniu 8 radnych zdecydowało 

m.in. o tym, że Gmina Rzgów nie skorzysta z dotacji na remont drogi Kalinko-Morgi. Urząd 

do 10 marca musi przestawić dokumenty do podpisania umowy z Wojewodą.   

Radna Justyna Łuczyńska powiedziała, że to burmistrz inicjuje zmiany w budżecie i bardzo 

prosi o nieprowadzenia w błąd społeczeństwa, że to Rada Miejska zabrała środki na Dni 

Rzgowa, ponieważ wystarczy dobra wola Burmistrza i środki mogą być przyjęte.   

Burmistrz Mateusz Kamiński wyraził nadzieję, że radni nie będą działać jedynie w granicach 

swoich okręgów, ponieważ są radnymi całej gminy Rzgów.  

Radny Przemysław Szczech powiedział, że o drogę Kalinko-Morgi radni z tego terenu walczą 

już od 2014 r. i to nie jest nowa sprawa. Droga jest w kiepskim stanie, przepust jest w bardzo 
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złym stanie i może nie wytrzymać, ponadto droga jest objazdem drogi powiatowej Wola 

Rakowa-Rzgów.   

Radny Zbigniew Waprzko powiedział, że mimo wyciągniętej ręki po raz kolejny grupa radnych 

robi swoje i zmienia ustalenia poczynione na komisji.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski powiedział, że ciągle jest mowa o kontynuacji, ale 

kontynuowanie pewnych działań nie zawsze jest zasadne i prawidłowe. Radni wielokrotnie 

posili burmistrza o rozmowy na temat możliwości pozyskania dofinasowań, aby nie być 

zaskakiwanym. Ta dotacja nie wyskoczyła nagle, ponieważ burmistrz złożył wniosek w lipcu 

2024 r. bez konsultacji z radnymi. Wiceprzewodniczący rady powiedział, że radni oczekują od 

burmistrza rozmów jak ma wyglądać wspólna gmina.      

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że tydzień temu było posiedzenie Komisji, na którym 

nie było żadnych pytań w kwestii budżetu. Burmistrz powiedział, że grupa radnych, która ma 

większość w Radzie chciałaby, aby tylko z nią rozmawiać, aby zapewnić sobie inwestycje w 

swoich okręgach, ale gmina jest całością i należy myśleć o wszystkich. Burmistrz stara się robić 

to czego oczekują mieszkańcy, stąd propozycja takiej inwestycji. Burmistrz powiedział, że 

radni rezygnują z pomocy w formie dotacji od Wojewody, ponieważ jest w okręgu radnego 

Przemysława Szczecha.    

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski powiedział, że Burmistrz mówi o wspólnych 

konsultacjach a nawet nie skonsultował pozyskania dotacji z radnym Szczechem, który mówił 

na komisji, że jest zaskoczony taką dotacją. Nienaturalnym byłoby składanie wniosków na 

wykonanie inwestycji w nie swoich okręgach, nie znając specyfiki danej miejscowości. 

Wiceprzewodniczący rady poprosił Burmistrza o rozmowy na komisjach, a także na 

nieformalnych spotkaniach, jeżeli byłyby organizowane.   

Radna Kamila Kuźnicka zwróciła uwagę, że co kadencję zmieniają się priorytety inwestycyjne, 

ponieważ 5 lat temu dyskutowano na temat drogi w Konstantynie na dojazd do trasy Górnej. 

Kwestia przebudowy tej drogi zakończyła się, nie ma projektu i nie ma możliwości aplikowania 

o fundusze zewnętrzne na budowę tej drogi. Radna poprosiła o wykonanie inwestycji 

priorytetowych i przedstawiła jak zawyżane są koszty wykonania inwestycji przez 

wykonawców w przypadku, gdy inwestycja realizowana jest ze wsparciem środków unijnych.   

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odniósł się do słów Burmistrza o większości w 

Radzie i powiedział, że radni zostali wybrani większością głosów przez mieszkańców i nic w 

tym dziwnego, że radni chcą realizować dla tych mieszkańców inwestycje. Należy 

zaakceptować wyniki wyborów.   

Radna Justyna Mikinka-Dusińska powiedziała, że droga w Konstantynie do trasy Górnej jest 

bardziej strategiczna niż w droga w Kalinko-Morgi.   

Sołtys Michał Kaflak poinformował, że zgodnie z zaleceniem Rady, ekspertyza budynku 

świetlicy w Czyżeminku została wykonana i pokazuje, że budynek powinien być 

wyremontowany, dlatego prosi o przyjęcie środków na remont świetlicy.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński powiedział, że ekspertyza nie została jeszcze 

przedstawiona Radzie.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik przypomniała, Rada podjęła decyzje o realizacji tej inwestycji 

na etapie przyznawania środków na wykonanie projektu na drogę Kalinko-Morgi za ponad 230 

tys. zł. W przypadku odrzucenia dofinasowania na realizację inwestycji środki za projekt były 

wydane na marne. Ponadto dokumentacja na ten projekt była zatwierdzona pozwoleniem 

ZRIDowskim, co wiąże się z wykupem gruntów i wypłatą odszkodowań. Z-ca Burmistrza 

zapytała czy radni chcą wrócić do tematu na sesji nadzwyczajnej, ponieważ środki zewnętrzne 

zostały przyznane i warto z nich skorzystać.     

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski powiedział, że decyzja ZRIDowska jest wydana 

bezterminowo i grunty zostaną gruntami gminnymi. Wiceprzewodniczący rady podziękował za 

głos pojednania, ale radni nadal oczekują rozmów z Burmistrzem i prosi Z-cę Monikę Pawlik 

o pomoc w organizacji takich spotkań.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik powiedziała, że warunki z pozwolenia przedawniają się. 

Pozwolenia na budowę mają taki charakter, że należy rozpocząć budowę w ciągu 3 lata od 
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wydania pozwolenia. Ponadto warunki techniczne wydane do pozwolenia przedawniają się, 

zmienia się stan faktyczny i prawny, co może generować dodatkowe koszty.    

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że jest otwarty na współpracę. Wnioski o 

dofinansowania zostały złożone na kilka inwestycji, ale tylko Kalinko-Morgi wpisywało się w 

program unijny. Burmistrz dodał, że działania Rady podczas sesji robione są na pokaz, takie 

działania prowadzą do tego, że gmina Rzgów zaczyna być gminą nieprzewidywalną w swoim 

działaniu.   

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji  

i przejście do głosowania nad projektem uchwały.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

W głosowaniu – 9 „za”, 4 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego Wiceprzewodniczącego rady Kordiana 

Skalskiego.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Marcin 

Piech, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz  

„PRZECIW” (4 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko  

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 6 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o nieprzyjęciu Uchwały Nr XII/  /2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2025. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (6 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski  

„PRZECIW” (8 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Kordian 

Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.19. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XII/101/2025 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Gospodarzu. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł Redzynia 

 

Ad.20. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XII/102/2025 zmieniającej uchwałę Nr XI/89/2025 z 

dnia 29 stycznia 2025 roku w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez 

Gminę Rzgów oraz określenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 

pobierane przez uczelnie i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i formy, na 

które dofinansowanie będzie przeznaczone w 2025 r. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin 

Piech, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, 

Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia 

 

Ad.21. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 11 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XII/103/2025 w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej pomocy w likwidacji nadal trwającego systemu komunistycznego 

zarządzanego przez nielegalnie działające organizacje partyjne i sędziowskie.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Marcin 

Piech, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski  

„PRZECIW” (1 radny) 

Wiesław Gąsiorek  

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Mariusz Nadrowski, Przemysław Szczech 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 
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Ad.22. 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński zapytał kto z radnych chce pracować w Komisji.  

Radna Justyna Łuczyńska wyraziła chęć udziału w pracach Komisji.  

Radna Justyna Mikinka-Dusińska wyraziła chęć udziału w pracach Komisji.  

Wiceprzewodniczący Kordian Skalski wyraził chęć udziału w pracach Komisji.  

Radny Marcin Piech wyraził chęć udziału w pracach Komisji.  

Radna Kamila Kuźnicka zgłosiła radną Annę Tumińską-Kubasa. Radna wyraziła zgodę na 

udział w pracach Komisji.  

Więcej kandydatów nie było.  

Radna Justyna Łuczyńska zaproponowała na Przewodniczącą Komisji radną Justynę Mikinkę-

Dusińską. Radna Mikinka-Dusińska wyraziła zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XII/104/2025 w sprawie powołania, ustalenia 

przedmiotu działania i składu doraźnej Komisji Planowania Przestrzennego Rady 

Miejskiej w Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Marcin Piech, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-

Kubasa, Łukasz Wiktorowicz  

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (4 radnych) 

Mariusz Nadrowski, Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.23. 

Projekt uchwały omówił Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski. O przyznaniu 

dofinasowania decydować będzie kolejność zgłoszeń, ponadto dofinansowanie gminne można 

łączyć z innymi dofinansowaniami.  

Radny Przemysław Szczech powiedział, że uchwała jest bardzo dobra, ale lepiej to 

przedyskutować na posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powiedział, że każde przesunięcie w terminie 

przyjęcia uchwały powoduje, że skraca się czas dla mieszkańców.  

Radny Przemysław Szczech zgłosił wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego zasady udzielania dotacji celowych na 

dofinansowanie wymiany pieców węglowych na ekologiczne źródła ogrzewania, tryb 

postępowania w sprawie ich udzielania i sposób ich rozliczania i przełożenie go na kolejną 

sesję.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek radnego 

Przemysława Szczecha o zdjęcie tego projektu uchwały z porządku obrad. 

W głosowaniu – 6 „za”, 7 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów nie przyjęła wniosku radnego Przemysława Szczecha  o 

zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

określającego zasady udzielania dotacji celowych na dofinansowanie wymiany pieców 

węglowych na ekologiczne źródła ogrzewania, tryb postępowania w sprawie ich udzielania 

i sposób ich rozliczania.  

 

 



       

14 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (6 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski  

„PRZECIW” (7 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Kordian 

Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa  

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Łukasz Wiktorowicz 

 

Radny Zbigniew Waprzko zapytał Przewodniczącego rady Jarosława Świerczyńskiego czy 

zapoznał się z treścią przedstawionej uchwały.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński odpowiedział, że zapoznał się z treścią uchwały.  

Radny Zbigniew Waprzko stwierdził, że pewna grupa radnych została zapoznana z treścią 

uchwały a pozostała część nie.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski powiedział, że nie jest to uchwała robiąca 

komukolwiek na złość, jest to projekt dla mieszkańców.  

Radny Zbigniew Waprzko dodał, że to skandal iż 9 radnych została zapoznana z projektem 

uchwały, a pozostali nie.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski powiedział, że nie mógł zapoznać radnych 

wcześniej z projektem uchwały, gdyż nie miał dokumentów potrzebnych do przygotowania 

projektu uchwały.  

Burmistrz powiedział, że od 01.01.2025 r. obowiązuje uchwała antysmogowa, która nakłada 

różne nakazy i zakazy. Zwolennicy stosowania prawa europejskiego zagłosowali za tym aby 

kontrolować ludzi i spisywać klasy piecy, w których palą. Zaplanowane dofinansowanie w 

uchwale w wysokości 6 tys. zł nie starczy na wymianę pieca. Burmistrz zastanawia się czy nie 

lepiej zostawić piec, w którym można palić np. drewnem w obliczu panujących kryzysów w 

Europie niż skorzystać z programu wymiany pieca, w którym obowiązkowo należy korzystać 

z jednego źródła ogrzewania.   

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski powiedział, że burmistrz nic nie zrobił dla 

mieszkańców, aby oddychali czystym powietrzem i głoszenie takich poglądów szkodzi.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zgłosił wniosek formalny o zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego zasady udzielania 

dotacji celowych na dofinansowanie wymiany pieców węglowych na ekologiczne źródła 

ogrzewania, tryb postępowania w sprawie ich udzielania i sposób ich rozliczania i przełożenie.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek 

Wiceprzewodniczącego rady Kordiana Skalskiego o zdjęcie tego projektu uchwały z porządku 

obrad. 

W głosowaniu – 6 „za”, 3 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów nie przyjęła wniosku Wiceprzewodniczącego rady 

Kordiana Skalskiego o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Regulaminu określającego zasady udzielania dotacji celowych na dofinansowanie 

wymiany pieców węglowych na ekologiczne źródła ogrzewania, tryb postępowania w 

sprawie ich udzielania i sposób ich rozliczania.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (6 radnych) 

Marcin Piech, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko, Łukasz 

Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski  

„PRZECIW” (3 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska 
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„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Justyna Mikinka-Dusińska, Anna Tumińska-Kubasa 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Mariusz Nadrowski, Paweł Redzynia, Przemysław Szczech 

 

Radna Wioletta Bednarska powiedziała, że blisko 20% mieszkańców w gminie Rzgów choruje 

ze względu na zły stan powietrza.  

Burmistrz powiedział, że należy uzupełnić ofertę czystego powietrza poprzez dofinansowanie 

gminne, ale zapewnienie czystego powierza nie jest zadaniem własnym gminnym. Burmistrz 

poprosił, aby nie mówić, że gmina nic nie zrobiła, ponieważ pośredniczyła w programie czyste 

powietrza, ponadto dokonywała działań edukacyjnych na rzecz czystego powietrza i takie 

słowa to kłamstwo.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski powiedział, że kontrole dronowe miały charakter 

edukacyjny, ponieważ osoba obsługująca dron edukowała mieszkańców jak mają rozpalać w 

piecach.  

Radna Justyna Łuczyńska powiedziała, że nie jest orędownikiem zielonego ładu, ale sytuacja o 

której jest mowa na sesji jest potrzebna mieszkańcom.   

Radny Wiesław Gąsiorek odniósł się rozbudowy szkół podstawowych, ponieważ usłyszał na 

sali, że nie warto tego zadania robić. Radny jest dumny, że udało się pobudować szkoły oraz 

znalazły się środki na ich modernizacje.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 8 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XII/105/2025 w sprawie przyjęcia Regulaminu 

określającego zasady udzielania dotacji celowych na dofinansowanie wymiany pieców 

węglowych na ekologiczne źródła ogrzewania, tryb postępowania w sprawie ich udzielania 

i sposób ich rozliczania. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (8 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Mikinka-Dusińska, Marcin Piech, Kordian 

Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (5 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Mariusz Nadrowski, Paweł Redzynia, Przemysław 

Szczech 

 

Ad.24. 

Sołtys Michał Kaflak powiedział, że niepotrzebnie na szczebel gminny sprowadzane jest 

upolitycznienie, co widać na ostatnich sesjach.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że przetarg na rozbudowę szkół został 

przeprowadzony prawidłowo.  

Mieszkaniec gminy Rzgów stwierdził, że układ sił jaki wytworzył się w Radzie wskazuje na 

to, że mieszkańcy Czyżeminka i Prawdy nie mają co liczyć na jakiekolwiek inwestycje, 

ponieważ wszystko upada. Mieszkaniec zapytał jakie są opcje dla mieszkańców, czy radny 

musi przejść do opozycji, aby uzyskać inwestycje dla swojego okręgu? Mieszkaniec nie widzi 

woli współpracy wśród radnych więc jedynym rozwiązaniem jest referendum. Zmieniła się 

Rada i wszystkie inwestycje upadają w okręgach radnych, którzy nie są w większości. Gmina 

jest jedna i nie można jej dzielić na poszczególne okręgi.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powiedział, że takie przemówienie byłoby dobre 

w poprzedniej kadencji. Radnego wybierają mieszkańcy z danego okręgu i ci mieszkańcy liczą 
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na inwestycje w swoim okręgu. Nie można mieć pretensji do radnych, którzy zostali wybrani 

przez mieszkańców. Przewodniczący rady powiedział, że radni określili priorytety 

inwestycyjne w budżecie na rok 2025, ale to nie wiana radnych, że pewne rzeczy szwankują i 

zadnia nie są wykonywane w kolejności.     

Mieszkaniec gminy Rzgów powiedział, że miał nadzieje, że jak Przewodniczącym rady 

zostanie Pan Jarosław Świerczyński to coś się zmieni, ale niestety nie widać żadnych zmian.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski powiedział, że Rada powinna myśleć o 

strategicznych inwestycjach, po pierwsze o tych, które mogą przynieść dochód do budżetu 

gminy czy odpowiadają na problemy związane z istotnym bezpieczeństwem mieszkańców.  

Sołtys Stanisław Hoja powiedział, że od samego początku jest mowa o współpracy, ale jej nie 

widać. Dziwne jest to, że są posiedzenia Komisji, na których są omawiane projekty, nie ma 

zaciętej dyskusji i nie mówi się o nowych pomysłach czy innych zmianach a na sesji wyskakują 

pewne sprawy i są przyjmowane, tak jak 29 poprawek do budżetu. Mieszkańcy są zdziwieni co 

dzieje się na sesjach.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odniósł się do działalności Gminnego Ośrodka 

Kultury i tego ile środków jest tam wydawane. 

W dalszej części wyniknęła dyskusja między Wiceprzewodniczącym rady Kordianem 

Skalskim a radnym Zbigniewem Waprzko na temat kontroli GOK, która był przeprowadzana 

w poprzedniej kadencji.     

Radna Kamila Kuźnicka wróciła do kwestii rozbudowy szkół i stwierdziła, że przetarg odbył 

się zbyt późno, ponieważ nie można było go unieważnić, a wyszedł on bardzo niekorzystanie 

dla finansów gminy. Co do Dni Rzgowa jeżeli Burmistrz nie ma chęci o zawnioskowanie do 

Rady o przesunięcie środków na Dni Rzgowa to ich nie będzie.  

Burmistrz powiedział, że dzisiaj radni utrudnili zawarcie umowy z potencjalnym wykonawcą 

planu ogólnego w związku z tym zmuszony jest do złożenia wniosku o zwołanie sesji.  

 

Ad.25. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński  

o godz. 15:36 zamknął obrady XII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad XII sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2024-2029, rok 2025.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
 

STARSZY INSPEKTOR DS. OBSŁUGI RM      PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ  

           Karolina Jardzioch         Jarosław Świerczyński 
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